S-200/S-200S电子节拍器使用说明书

注意事项

避免放置的地方

• 靠近水源的地方

•太阳直射的地方

• 高温或者过度潮湿的地方

• 与磁场接近的地方

电源与电池

•本产品S-200电源款与S-200S充电款电路板功能不一样,

不可私自拆开改换使用。

日常使用和操作

• 当不需要使用本产品时,建议将本产品关机,本产品在休 眠模式下仍有少许电量消耗:

• S-200电源款当确定长时间不用时,须将干电池取出,避 免长时间不用干电池破裂对本机造成腐蚀;

• S-200S充电款在充电时,电量满后避免长时间充电,长时间充电会影响锂电池使用寿命;

•本产品外壳等均为塑料制品,不可使产品受到重压。

结构和功能



 1-电源开关
 2-TYPE-C电源接口(S-200)/充电接口(

 S-200S)

 3-计时选择
 4-节拍速度调节/开始暂停按键

 5-节拍选择
 6-节拍指示灯/充电指示灯(仅限S-200S充电

 款)
 A-计时显示

 B-人声显示C-节拍显示
 D-节拍速度

 显示

产品规格

使用节拍器

模式说明

1.电源开关往上拨开机;
 2.开机后屏幕显示,节拍器进入待机模式;
 3.待机模式下根据需要选择节拍类型,节奏类型,节拍速度等,选择好后按下开始暂停按键节拍器进入工作模式;
 4.工作模式或者待机模式下30S无操作屏幕熄灭;
 5.屏幕熄灭后按任意键点亮屏幕,点亮屏幕后再按下暂停按键进入待机模式,在待机模式3min无操作后进入休眠模式;
 6.休眠模式下按任意键重新进入待机模式,并点亮屏幕;
 7.电源开关往下拨关机。

计时模式设定

 1.在待机模式或者工作模式下,按下计时选择按钮进入15min倒 计时,并且屏幕上显示1格;
 2.再次按下则在原来的基础上加15min,屏幕上也相应增加1格, 依此类推最多可设置60min;
 3.当计时结束时,节拍器进入待机模式,屏幕计时显示格清除。

充电及电量指示

S-200电源款 当开机后屏幕电量显示最后一格时,说明电池电量不足20%,当屏 幕电量显示没有格子时说明电量不足5%,需要更换电池; S-200电源款可以直接连接TYPE-C接口插电使用。(注意:插电 使用前须将电池取出) S-200S充电款 当开机后屏幕电量显示没有格子时,说明电池电量不足5%,电池 需要充电; 当充电时,充电指示灯亮红色长亮,电量充满时,充电指示灯变成 绿色。

中国制造

S-200/S-200S Electronic Metronome User Manual

Avoid places

- Near the water source
- Direct sun
- High temperature or excessive humidity
- Close to the magnetic field
- Power and batterv

• The function of the circuit board of the S-200 power supply model of this product is different from that of the S-200S charging model, so it cannot be disassembled and changed.

Precautions

Daily use and operation

• When you do not need to use this product, it is recommended to turn off this product, this product still consumes a little power in sleep mode.

• When the S-200 power supply model is determined to be used for a long time, the dry battery must be taken out to prevent the dry battery from rupturing and causing corrosion to the unit.

• When charging the S-200S charging model, avoid charging for a long time after the battery is full. Long-term charging will affect the service life of the lithium battery.

The outer shell of this product is made of plastic, so



Product specifications

Weight: 150g Product size: 140.6X69.3X44.6MM

Configuration accessories: instruction manual, TYPE-C charging cable

Default setting: Tempo=120; Beat=4; Rhythm This machine has its own memory function, it will keep the settings when the machine is not powered off, and will restore the default settings when the machine is powered off

Use the metronome

Mode description

1. Turn the power switch up to turn on

The screen displays after power on, and the metronome enters standby mode;
 In the standby mode, select the beat type, rhythm type, beat speed, etc. according to your needs, and then press the start pause button to enter the working mode;

4. In working mode or standby mode, the 30S no operation screen goes out;5. After the screen is off, press any key to light up the screen, and then press the pause button to enter the standby mode after the screen is turned on, and enter the sleep mode after 3 minutes of no operation in the standby mode;

6. In sleep mode, press any key to re-enter standby mode and light up the screen; Timekeeping mode setting

1. In standby mode or working mode, press the timer selection button to enter a

15min countdown, and 1 grid will be displayed on the screen;

2. Press it again to add 15 minutes to the original basis, and one grid will be added accordingly on the screen, and so on, it can be set up to 60 minutes;

3. When the timing ends, the metronome enters the standby mode, and the timing display on the screen is cleared.

Charging and battery indicator

S-200 power supply

When the power on the screen displays the last bar after power on, it means that the battery power is less than 20%. When the power on the screen shows no bars, it means that the power is less than 5% and the battery needs to be replaced;

The S-200 power supply can be directly connected to the TYPE-C interface for plug-in use. (Note: the battery must be removed before plugging in and using)

S-200S charging model

When the power on the screen shows no grid after power on, it means that the battery power is less than 5% and the battery needs to be charged;

When charging, the charging indicator lights up red and long, and when the battery is full, the charging indicator turns green.

display

A-Timing display

B-Vocal display C-Beat display D-Beat speed

1-switch	2-TYPE-C power interface (S-200) / charging interface (S-200S)
3-Timing selection	4-Beat speed adjustment/start pause button
5-Beat selection models)	6-Beat indicator/charging indicator (only for S-200S charging
7-Rhythm selection	8-Vocal button

MADE IN CHINA